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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 14.12.2012 stillet 
følgende spørgsmål nr. 107 (Alm. del), som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet 
efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Liselotte Blixt (DF).

Spørgsmål 107:

”Er ministeren tilfreds med, at de danske kyllingeslagterier ikke har evnet at løse 
problemet med Campylobacter-positive kyllinger, som sendes ud på det danske 
marked?”

Svar:

Som jeg tidligere har udtalt, er det ikke tilfredsstillende, at det ikke er lykkedes at opnå 
de forventede resultater på campylobacterområdet.

Det er min forventning, at vi med den kommende handlingsplan får sat gode mål for 
den kommende periode. Jeg forventer også, at branchen i den nye handlingsplan 
forpligter sig i højere grad på de initiativer, der bliver aftalt, end det har været tilfældet 
tidligere. 
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